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Fudbalski turnir „Srećko Lazarević”
Kompanija Adriatic Metals Srbija je sa zadovoljstvom i ove, pete

godine zaredom, podržala fudbalski turnir „Srećko Lazarević”. Turnir,

koji organizuje selo Rudnica, od prvog meča 2017. godine okuplja

ekipe i gledaoce iz Raske, ali i sa velikog područja koje okružuje

opštinu Raška.

Na ovogodišnjem sedmodnevnom turniru učestvovalo je 38 ekipa iz

Raške, Kopaonika, Leška, Leposavića, Baljevca, Biljanovca i Ušća, od

kojih je 16 bilo seniorskih, 16 juniorskih i 6 veteranskih ekipa.

Titulu najboljeg tima je i ove godine poneo tim Adriatic Metals

Srbija, dok su drugo i treće mesto osvojile ekipe Fontana Ušće and

Trgovina Aleksandar Rudnica. Igrač Adriatic-a Vladimir Borović
osvojio je nagradu za najboljeg senior igrača, dok je titula najboljeg

tima veterana pripala ekipi iz Biljanovca.

Turnir je uključio i zabavne kategorije kao što su šutiranje penala za

dame, i lutrija sa mnoštvom intersantnih nagrada poput vikenda na

Kopaoniku, vožnje kvadom i gađanja lukom i strelom, večera u

restoranima, građevinskog materijala, šišanja za muškarce i žene, i

raznih robnih nagrada.

U Septembru je u sali Doma kulture održana Svečana sednica opštine

Raška povodom Dana opštine. Tom prilikom Predsednik opštine Ignjat

Rakitić uručio je nagrade i priznanja ovogodišnjim dobitnicima.

Odlukom Skupštine opštine Raška dodeljene su sledeće nagrade:

zvanje Počasnog građanina opštine Raška, Raška povelja, zahvalnice

opštine Raška i novčane nagrade studentima završnih godina fakulteta

sa visokim prosečnim ocenama i postignutim rezultatima u toku

školovanja.

Predstavnici naše firme su pozvani da prisustvuju ovom lepom

dogadjaju, a medju gostima su bili i predstavnici nekoliko

ministarstava, poslanica Republičkog parlamenta, gosti iz Slovenije,

gradonačelnici, predsednici i predstavnici drugih opština i gradova,

predstavnici Vojske Srbije, Policije, Tužilaštva, Sudstva, direktori i

predstavnici Javnih preduzeća, ustanova, škola, Školske uprave,

zdravstva, udruženja, organizacija, predstavnici privrede, članovi Veća i

predstavnici sredstava javnih informisanja.

Dan opštine Raška

Priče iz lokalne zajednicePriče iz lokalne zajednice



Da li mislite da firma Adriatic Metals Srbija daje priliku mladima da
napreduju u svojoj karijeri i da nauče neke nove stvari koje im u
budućnosti mogu biti korisne?

Smatram da firma Adriatic Metals Srbija omogućava mladim ljudima da
steknu nova znanja, napreduju i izgrade se u profesionalnom smislu. To
mogu da potvrdim iz sopstvenog iskustva.

Kako ste se osećali kada ste počeli da radite za Adriatic Metals Srbija, a
kakvi su Vaši utisci sada?

Kada sam počeo da radim za firmu bio sam vrlo uzbuđen i motivisan da
steknem nova iskustva. Srećan sam što i dalje imam potpuno isti nivo
motivacije za rad kao na početku.

Šta Vam se najviše sviđa u Raški?

Raška je grad u kom sam rođen i odrastao. Prema Raški gajim posebne
emocije i zato sam vrlo subjektivan kada je u pitanju ovaj grad. Volim
karakter ljudi koji ovde žive i njihov mentalitet, način života, i sva prirodna i
istorijska bogatstva kojima grad obiluje.

Da li se nakon radnog vremena družite sa kolegama?

Sa određenim ljudima imam blizak odnos i intenzivno se družimo i nakon
radnog vremena, dok se sa ostalim kolegama obično družim kada se okupi
ceo tim. 

Da li imate neki hobi i koji?

Hobi mi je sport. Bavim se fudbalom i član sam ekipe Adriatic Metals Srbija
koja je učestvovala na turniru u Raški, a u slobodno vreme volim da
pogledam košarku i tenis na TV-u.

Kako vidite sebe u budućnosti i kako vidite grad Rašku u budućnosti?

Sebe u budućnosti vidim kao zrelog i ostvarenog čoveka na privatnom i
poslovnom planu. Rašku vidim kao varoš koja je iskoristila svoja prirodna i
istorijska nasleđa, koja dočekuje i ispraća turiste iz svih krajeva države, a
može se reći i iz sveta.

Imate li neku poruku za mlade ljude koji tek počinju da grade svoju
karijeru?

Važno je početi, učiti od iskusnijih i truditi se. Treba raditi na sebi sa ciljem
sticanja novih znanja i veština.

Gde ste rođeni?

Rođen sam u Raški.

Koliko dugo radite za firmu Adriatic Metals Srbija?

Za ovu firmu radim pet i po godina.

Čime ste se bavili pre nego što ste se priključili firmi?

Pre nego što sam se zaposlio u firmi Adriatic Metals Srbija bio sam student.
Ovo je moj prvi posao.

Šta Vam se najviše sviđa u poslu kojim se bavite?

Pre svega mi se sviđa aktivnost na terenu koja je sastavni deo ovog posla i
podrazumeva stalni kontakt sa prirodom i timski rad.

Kako je to biti deo geološkog tima?

Biti deo geološkog tima znači biti deo prijateljskog tima koji zajedno pešači
kilometrima po šumi i penje se uz litice sa teškim uzorcima na leđima. Sjajan je
osećaj biti deo jednog geološkog tima koji pomaže modernoj industriji
rudarstva.

Koji su najveći izazovi sa kojima ste se susreli na poslu i kako ste ih rešili?

Na samom početku nisam znao kako ću se snaći, ali su mi saveti kolega dosta
pomogli i uz njih sam lako prebrodio tu početničku tremu.

Da li Vam je ovaj posao doneo neka nova iskustva?

Kao mladoj osobi, ovaj posao mi je doneo nova iskustva kroz timski rad i
kontakt sa prirodom i metodologijom geologije. 
 

www.adriaticmetals-serbia.rs

Intervju sa Markom Milikićem
Stariji pomoćnik geologa

I ovog Avgusta u Raškoj je održan tradicionalni rokenrol koncert koji

postoji već dugi niz godina. Po formatu, ovaj koncert je posvećen

lokalnom bendu koji je u datoj godini dao najveći lični doprinos kulturi

grada, a ove godine je to bio bend ,, ’De Sad? ’’ koji deluje u okviru

lokalnog Udruženja „Centar za alternativnu kulturu“.

U okviru koncerta održana je i promocija njihovog novog albuma i prvog

spota, a publika je pored benda ,, ’De Sad? ’’ imala priliku da uživa i u

muzici nekoliko lokalnih bendova koji su nastupili kao predgrupe.

Zajedno sa Opštinskom upravom Raška, Centrom za kulturu „Gradac“ i

„Centrom za alternativnu kulturu“, kompanija Adriatic Metals

sponzorisala je ovaj dugo očekivani događaj na zadovoljstvo velikog

broja ljudi iz Raške i iz susednih opština. 

Rokenrol koncert u Raškoj
 


